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Dagsorden:            Vi begynder mødet med et par stykker smørrebrød    
 

1. Gensidig orientering. 
Seneste nyt omkring vores nye boring, hvor vi (Cuno, Lars og Gunnar) har afholdt formøde den 
22.08.23 med PC´s projektleder og boreformand. Her blev der bl.a. besluttet, at der opsættes eltavle, 
lægges køreplader ud – en ekstra udgift, hvor lejepris sættes til 4,- i stedet for budgetteret 5 kr.pr. 
plade pr. dag, tidl. gl. boring sløjfes og vand fra prøvepumpning ledes ud på Henriks mark. 
 
Efterfølgende er der boret ned i 192 m dybde. Ved 140 m var det meget hårdt, men fra160 m har der 
været vand beliggende i fint sand, men man har ikke fundet det ønskede lerlag. På anbefaling fra PC 
er der filter-sat fra 160-175 m med rustfrit stålrør i stedet for pvc. En merudgift på 58.000 kr.  
Ikast Brande kommune har godkendt yderligere boring på 12 m for at se efter lerlaget (tilladelse til 170 
m) og filtersætning i ovennævnte interval. P.t. er prøvepumpningen i gang, hvor vandet grundet trykket 
hentes i ca.18-20 m dybde. 
 
Tilrettet og hermed anden hørringsudkast vedr. fælles regulativ for almene vandforsyninger i Ikast 
Brande Kommune foreligger til efterretning. (Høringsfrist den 29.09.23) 
 
Hen over sommeren er der sket følgende: 
- Vi har haft et positivt kommunalt tilsynsbesøg ved vandværket 
- Niras ministerielle jordbundsresultater i Uhre er sendt til PC 
- etableret stophane på hovedledningen ved krydset Uhrevej/Nørregårdsvej og opsat større 

målerbrønd ved Tarpvej 38   
- er blevet tilgængelig på LER via aftale med qLER Aps, Middelfart. Oprettelse 1.900 kr. og 

abonnement pr. mdr. 199 kr. (Jorge Jespersen har formidlet kontakten) 
- upræcis kortlægning af stopledning ved Nørregårdsvej 24 med efterfølgende opgravningsudgifter 
- opkrævet a`conto betaling for vand også denne gang med enkelte rykkere 
- bestyrelsens ID og adressedokumentation er efter flere rykkere og samtaler sendt nok engang til 

Nordea. 
 

Beslutning:  
  Der bliver afholdt et møde d.26-10-23 kl. 19 med PC brøndborer om det videre forløb. 

Der mangler nogle oplysninger at blive langt ind på ler, Gunnar vil finde ud af hvordan de ny 
oplysninger bliver lagt ind. 
Det er vandværkets opgave at holde stophaner fri så vi kan lukke for dem. 
Nordea har fået fornyet adressedokumentation.  
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Mail-adresse: Godstart, 

Uhrevand@godmail.dk  

(Bestyrelsen har adgang via kode)  

 

 

 
 
 

2. Godkendelse og underskrivelse af seneste referat den 11.04.23. 
 
Beslutning: 

  Alle har skrevet under. 
 
 

3. Taksblad 2024. 
Vi skal indsende takstblad for 2024 til kommunen senest den 16.10.23. 
Sidste år besluttede vi; 
- at sætte prisen op med 25 % på vandprisen og de faste afgifter. (5,- og 920 kr.) 
- Der kan reguleres i takstbladet for 2024, hvis der er stort overskud i 2023 
- På seneste møde besluttede vi, at drøfte åbne, lukke og rykkergebyrer 

 
Beslutning:  

 Priser bliver uændret i 2024. 
 
 

4. Investeringsplan. 
Kommunen ønsker at vi sammen med takstbladet indsender investeringsplan, der angiver eventuelle 
udvidelser af vandværkets anlæg og hvilke større anlægsarbejder, der forventes i den kommende 
årrække, og hvornår de forventes. 
Ny indvindingsboring, pumpeinstallation samt tilkoblingsudgifter er budgetteret til 760.000 + moms. 
 
Beslutning: 
Der bliver noget erstatning vedr. bnbo krav i fremtiden. 
 
 

5. Rentebindingskonto. 
Jan har på foranledning af vores bogholder undersøgt, om vi skal indsætte nogle penge på en 
rentebindingskonto. Man kan få 1,5-3% i renter for indeståender nu - kræver blot at man binder dem 
en periode. Skulle man få brug for dem inden bindingsperioden ophører, kan de typisk hæves mod en 
dekort. P.t. står der 2 mio., men efter vores investering i ny boring halveres dette, så vi ville kunne 
binde op til 1 mio. og evt. tjene 2% svarende til 20.000 om året, og uden større risiko end i dag. 
 
Beslutning 

Gunnar og Jan snakker med Martin Brandt om evt. bankskifte, der snakkes om Jyske bank og 
Sydbank.  
Nordea får et ultimatum om at gøre noget ved et tilbud. 

 
 

6. Evt. 
Skal vi ligesom sidste år afholde en julemiddag med påhæng, og hvis hvilken dato? 
. 

Beslutning: 
Middag med på hæng i Smagshuset tirsdag d.7-11-23 kl. 18  
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